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西南地西南地西南地西南地区区区区少少少少数数数数民族体育系民族体育系民族体育系民族体育系统层统层统层统层次的文化透次的文化透次的文化透次的文化透视视视视    

栗 锋1 , 庞元宁2 

  11 重庆大学体育学院, 重庆400044 ; 21 四川师范大学体育学院, 成都610068  

摘摘摘摘        要：要：要：要：西南地区少数民族体育因历史背景、地理位置、经济发展等因素属于我国民族体育的“文化边缘地带”, 并具有表、中、深层等系统多层次特

征。构建长江中上游少数民族体育文化走廊, 进行区域性少数民族体育文化研究等发展设想, 将为西南地区少数民族体育的发展与深入研究提供参考。 
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Systems of Minority Physical Culture in the Southwest of ChinaSystems of Minority Physical Culture in the Southwest of ChinaSystems of Minority Physical Culture in the Southwest of ChinaSystems of Minority Physical Culture in the Southwest of China    

LI Feng1 ,PANG Yuan2ning2 
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AbsrtactAbsrtactAbsrtactAbsrtact：：：：Owing To Several Factors , Such As Historical Background , Geographical Location , Economic Conditions , Etc , The Physical 

Culture In Southwest Minority Area Of China Belongs To ”Cultural Border Zone”Which Involves The Surface , Middle And Deeper Levels. 

It Is An Assumption To Initiate Research On Physical Culture In Minority Areas And Set Up A Minority Physical Culture Corridor In Upper 

And Middle Reaches Of Yangtze River , Which Can Give Some Reference To Deep Research In This Field. 
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